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内容概要

　　本书是世界侦探小说的经曲巨著，它由一系列充满传奇、冒险与智慧的探案故事构成。
在充满雾气的伦敦贝克街上，住着一位富有正义感的侦探福尔摩斯，他和他忠实的医生朋友华生一起
，经历了无数千奇百怪的案子，制造了许多经典的侦探故事。
《恐怖谷》便是其中最著名的故事之一，该书被公认为世界侦探小说的经典之作，至今已被译成世界
上几十种文字，并曾经无数次被改编成电影、电视剧和动画片等。
书中所展现主人公福尔摩斯的传奇故事伴随了一代又一代人的美丽童年、少年直至成年。

　　无论作为语言学习的课本，还是作为通俗的文学读本，《恐怖谷(插图·中文导读英文版)》对当
代中国读者，特别是青少年读者都将产生积极的影响。
为了使读者能够了解英文故事概况，进而提高阅读速度和阅读水平，在每章的开始部分增加了中文导
读。
同时，为了读者更好地理解故事内容，书中加入了大量的插图。
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作者简介

作者:(英)道尔
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　第六章 黎明之光
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章节摘录

版权页：插图：what he had. I have no doubt that he has twenty banking accounts; the bulk ofhis fortune abroad
in the Deutsche Bank or the Credit Lyonnais as likely, as not.Sometime when you have a year or two to spare I
commend to you the study ofProfessor Moriarty."  Inspector MacDonald had grown steadily more impressed as
theconversation proceeded. He had lost himself in his interest. Now his practicalScotch intelligence brought him
back with a snap to the matter in hand."He can keep, anyhow," said he. "You' ve got us sidetracked with
yourinteresting anecdotes, Mr. Holmes. What really counts is your remark that thereis some connection between
the professor and the crime. That you get from thewarning received through the man Porlock. Can we for our
present practicalneeds get any further than that？
""We may form some conception as to the motives of the crime. It is, as Igather from your original remarks, an
inexplicable, or at least an unexplained,murder. Now, presuming that the source of the crime is as we suspect it to
be,there might be two different motives. In the first place, I may tell you thatMoriarty rues with a rod ofiron over his
people. His discipline is tremendous. There is only one punishment in his code. It is death. Now we might
supposethat this murdered man-this Douglas whose approaching fate was known by one of the archcriminal's
subordinates-had in some way betrayed the chief. His punishment followed, and would be known to all-if only to
put the fear of death into them."
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编辑推荐

《福尔摩斯探案故事全集》由清华大学出版社出版。
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版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:http://www.tushu007.com
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